
BESTUUR LICHT TIPJE VAN DE SLUIER OP OMTRENT TOEKOMSTPLANNEN TIJDENS ALV 2021 

 
  

Op maandag 25 oktober werd de Algemene Ledenvergadering van DETO gehouden. Na de 

uitgestelde digitale versie in januari 2021 waren deze keer zo’n 60 leden weer “live” in de kantine 

bijeengekomen. 

Traditiegetrouw werden eerst de overleden leden van het afgelopen seizoen, te weten Jan Aman en 

Kevin Aman, herdacht middels een minuut stilte. In z’n openingswoord bedankte voorzitter Derby 

Krommendijk de leden voor hun trouwe steun in de achterliggende corona periode. Het jaarverslag 

van secretaris John van Mil was hierdoor ook korter dan gebruikelijk want de vereniging heeft 

maandenlang niet normaal kunnen functioneren wegens corona waardoor de gebruikelijke 

voetbalonderwerpen ontbraken in het verslag. Financieel heeft corona ook grote impact gehad op de 

club, echter penningmeester Erik Eshuis kon de leden toch een klein batig saldo presenteren. Eshuis 

deelde verder mee dat contributie in 2021 niet verhoogd wordt wegens de onvoorwaardelijke steun 

van alle DETO leden in het achterliggende jaar. Het ledental is zeer stabiel gebleven. 

Nadat de reguliere agendapunten de revue waren gepasseerd stond het DETO bestuur stil bij de 

vraag of de club na het 75 jarig jubileum, dat in 2023 gevierd gaat worden, ook klaar is voor de 100 

jaar. En dan met name kijkend naar de randvoorwaarden voor een moderne voetbalvereniging. De 

huidige accommodatie is verouderd, want stamt grotendeels uit het einde van de jaren ’60 en 

vanwege de multifunctionele inzet van de accommodatie kampt de club al tijden met een tekort aan 

velden en binnenruimte. Daarnaast is de huidige accommodatie niet duurzaam voor wat betreft 

energie en milieu. De voorzitter had in juni 2021, tijdens het businessclub event, al wat plaatjes 

gedeeld van potentiële oplossingen waarmee het bestuur graag aan de slag wil. Deze impressies, 

waarbij de kantine van DETO naar “boven” verhuisd tussen beide velden, werden nu ook met de 

leden gedeeld tijdens de ALV. Het bestuur kreeg algemene instemming van de aanwezige leden om 

met de plannen aan de slag te gaan, zaken uit te zoeken en deze verder uit te werken met alle 

stakeholders van de club waarna dit ongetwijfeld in een komende ALV weer op de agenda zal staan. 
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Bij de bestuursverkiezing werd Huib Eshuis, bestuurslid TC en accommodatie zaken, herkozen voor 

een nieuwe periode en werd een jaar na de feitelijke overdracht nu publiekelijk door de leden afscheid 

genomen van oud-voorzitter Arjan Goosselink. Hij kreeg als dank voor ruim 8 jaar bestuurswerk een 

fraai cadeau namens de club. Daarnaast werd Goosselink voorgedragen en benoemd tot lid van 

verdienste. 

 

Verder werden Louis Huizing en Bennie Wiltvank door het bestuur voorgedragen om erelid te worden 

van de vereniging wegens hun lange verdiensten in het DETO bestuur wat verder terug in de tijd, 

hetgeen door de leden met applaus werd begroet. Voor de heren waren er naast de felicitaties een 

oorkonde en een bos bloemen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na de korte rondvraag konden de aanwezigen nog even gezellig napraten onder het genot van de 

traditionele door het bestuur aangeboden consumpties. 

 


